

Title (en)

Covering finish profile for the surface to be covered

Title (de)

Abschlussverkleidungsprofil für eine zu verkleidende Fläche

Title (fr)

Profilé de finition d'habillage de surface à habiller

Publication

**EP 2549032 A1 20130123 (FR)**

Application

**EP 11174356 A 20110718**

Priority

EP 11174356 A 20110718

Abstract (en)

The profile (1) has a visible face (2) and a contact face (3) to be positioned on a surface to be covered. A section describes a U-shaped cavity (4) provided with a bottom wall (5) and side walls (6, 7), where the cavity receives a covering element for covering the surface. Another section describes another U-shaped cavity (8) provided with a bottom wall (9) and side walls (10, 11), where one wall abuts against a surface perpendicular to the surface to be covered and the other wall is formed by the bottom wall of the former cavity. The finishing profile is made from different materials such as aluminum, stainless steel, zinc or other metal, polymer or resin, wood or optionally ceramic.

Abstract (fr)

Profilé de finition (1) d'habillage de surface à habiller comprenant une face apparente (2) et une face (3) agencée pour être positionnée sur la surface à habiller, et une première section (4) en U décrivant une première cavité (4) munie d'une paroi de premier fond (5) et de premières parois latérales (6,7), ladite première cavité (4) étant agencée pour recevoir un élément d'habillage de surface à habiller et une deuxième section (8) en U décrivant une deuxième cavité (8) munie d'une paroi de deuxième fond (9) et de deuxièmes parois latérales (10, 11) dont l'une est agencée pour buter contre une surface sensiblement perpendiculaire (13) à ladite surface à habiller et l'autre est formée par ladite paroi de premier fond (5) de ladite première cavité (4).

IPC 8 full level

**E04F 19/06** (2006.01); **E04F 19/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04F 19/022** (2013.01); **E04F 19/061** (2013.01); **E04F 19/062** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 5444953 A 19950829 - KOENIG PAUL J [US], et al
- [X] US 3606714 A 19710921 - ARNETT ROBERT W
- [X] JP H08246656 A 19960924 - SHINSEI INDUSTRIES CO
- [X] EP 0900897 A2 19990310 - DOELLKEN & CO GMBH W [DE]
- [X] US 5079880 A 19920114 - REID EUGENE [US]
- [A] DE 10105236 A1 20020808 - SCHRAMM MARIO [DE]

Cited by

EP3095926A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2549032 A1 20130123; EP 2549032 B1 20160330**

DOCDB simple family (application)

**EP 11174356 A 20110718**